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      Annotation

    
        
          Данный проект посвящен исследованию социально-экономического развития Санкт-Петербурга. Изучены основные понятия, сущность и критерии. Дан анализ социально-экономического положения Санкт-Петербурга. В ходе исследования были решены следующие задачи: 1.	Подготовлена теоретическая база исследования – даны определения понятиям «регион» и «социально-экономическое развития»; 2.	Выделены ключевые проблемы в развитии регионов; 3.	Рассмотрены цели, задачи и их реализацию, а также критерии социально-экономического развития Санкт-Петербурга; 4.	Проанализировано состояние социально-экономической сферы Санкт-Петербурга в рассматриваемый период; 5.	Изучена стратегия социально-экономического развития Санкт-Петербурга до 2030 года и определены наиболее перспективные направления развития. В выпускной квалификационной работе представлены результаты реализации стратегии социально-экономического развития г. Санкт-Петербург на 2019 год. Показаны основные механизмы реализации стратегии и выявлены главные проблемы, а также представлен прогноз социально-экономического развития Санкт-Петербурга до 2030 года.
        

        
          This project is dedicated to the study of the socio-economic development of St. Petersburg. The main concepts, essence and criteria are studied. An analysis of the socio-economic situation of Saint Petersburg is given. During the research the following tasks were solved: 1.	the theoretical base of the research is Prepared-definitions of the concepts "region" and "socio-economic development are given»; 2.	the key problems in the development of regions are Highlighted; 3.	the goals, tasks and their implementation, as well as the criteria for socio-economic development of St. Petersburg are Considered; 4.	Analyzed the state of the socio-economic sphere of St. Petersburg in the period under review; 5.	The strategy of socio-economic development of Saint Petersburg until 2030 has been Studied and the most promising areas of development have been identified. The research presents the results of the implementation of the strategy for socio-economic development of Saint Petersburg for 2019. The main mechanisms for implementing the strategy are shown, the main problems are identified, and the forecast of socio-economic development of St. Petersburg until 2030 is presented.
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